
Folytatás a címoldalról. 

Újabb óvoda nyitotta meg kapuit a 
XVII. kerületben. A 90 férőhelyes 
intézményt február 9-én adta át 
Riz Levente polgármester és 
Márkus Lászlóné óvodavezető a 
gyermekeknek. Az ünnepségen 
rengetegen, közel 200 szülő, 
nagyszülő, leendő ovis vett részt.
A három csoportos , 
tornaszobával ellátott modern 
épület már novemberben készen 
állt a gyerekek fogadására. A 
használatba vételi engedély 

megérkezésének csúszása miatt 
- a tűzoltóság két hónapig „ült” 
az ügyön – az óvoda átadására 
februárig kellett várni. A 160 
millió forintból felépített új óvoda 
több szempontból is egyedinek 
számít. Az épületet teljes 
egészében a környezettudatosság 
jegyében alakították ki. A 
meleg vizet napkollektorokkal, 
a fűtést pedig biomasszával 
tüzelt kazánokkal biztosítják. 
Az épület leválasztható aulája 
és tornaszobája azt is lehetővé 
teszi, hogy egyfajta közösségi 

házként is működhessen az 
óvoda, befogadva a lakópark civil 
kezdeményezéseit.
A modern kertvárost szimbolizáló 
ÖKO-óvodára Rákosmente 
Önkormányzata közel 250 millió 
forintot áldozott. Elsőként ugyanis 
telket kellett vásárolni: a korábbi 
városvezetés 2002-2006 között a 
környék belterületbe vonásakor, 
majd a lakópark épülésekor 
nem gondoskodott arról, hogy 
legyen megfelelő hely a közösségi 
épületeknek, létesítményeknek. 

A jelenlegi vezetésnek ezért az 
óvoda telkét – a sportpálya és a 
játszótér után – 75 millió forintért 
kellett megvásárolnia. Mivel 
az óvoda építésekor nem volt 
megfelelő uniós pályázati kiírás, 
az önkormányzat saját önerejéből 
valósította a nagyszabású 
beruházást.
Rákosmentén az elmúlt két évben 
három új óvoda létesült, köztük a 
Helikopter-lakópark intézménye. 
A bővítéssel az óvodai férőhely-
kapacitás közel 300 fővel 

növekedett. Kerületünkben így 
jelenleg egyetlen három éves 
kort betöltött gyermek felvételét 
sem kell elutasítani. Bölcsődék 
tekintetében is egyre jobban áll 
kerületünk. A két új bölcsőde 
megépítésével 50 fő alá szorult a 
várólista. 
A beruházások révén az 
önkormányzat két év alatt 
közel ötven új munkahelyeket 
teremtett.
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Új óvoda a Helikopter lakóparkban 
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A „posta-kérdés” is napirendi 
pontra került a legutóbbi 
testületi ülésen. A lakosok 
panaszainak először 
Koszorúsné Tóth 
Katalin képviselő 
adott hangot. Egyre 
többen jelezték 
ugyanis,  hogy 
problémáik vannak 
a kerületi postai 
szolgáltatásokkal. 
Gyakran késve 
érkeznek meg a 
k ü l d e m é n y e k , 
de arról is sokan 
beszámoltak, ha 
nem a megszokott 
postásuk hozza 
a  l e ve l e i ke t , 
azok rendszerint 
v a l a m e l y i k 
szomszédban kötnek 
ki, vagy éppen 
fordítva, mások 
borítékait találják 
p o s t a l á d á i k b a n . 
Néhány lakos a 
kerületi főposta vezetőjét is 
felkereste, de állításuk szerint, 
nem kaptak megfelelő választ 
kérdésikre. A hírek nem kerülték 
el Riz Levente figyelmét. A 
polgármester március 3-ra 

meghívta Rákosmentére a 
Magyar Posta postaüzeméért 
felelős vezérigazgató-helyettesét 
és logisztikai vezetőjét, akikkel 
a helyzet megoldásáról fog 

tanácskozni. A lakosok 
bejelentéseit egyenként fogják 
megvizsgálni. 
Szerkesztőségünk a napokban 
megpróbált utána járni annak, 
hogy mi lehet az oka az egyre 

szaporodó panaszoknak. Hüse 
Marianna, a Magyar Posta 
szóvivője a Helyi Híreknek azt 
nyilatkozta, egyenlőre nem tudják, 
hogy mi okozhatja a késéseket. Az 

ügyeket egyenként 
kell megvizsgálni. 
A XVII. kerületben 
n i n c s  s e m 
létszámhiány, sem 
technikai probléma. 
V a l a m e n n y i 
kézbesítő a Magyar 
Posta alkalmazottja. 
A szóvivőt a 
levelek útjáról is 
kérdeztük. Egy 
átlagos küldeményt 
belföldön három nap 
alatt kézbesítenek, 
a sürgőseket „1+1 
nap” alatt, azaz 
másnapra. Minden 
levél először az 
Országos Logisztikai 
K ö z p o n t b a , 
Budaörsre kerül, 
ahol szétszortírozzák 
a küldeményeket. 
Hüse Marianna a 

helyes címzésre figyelmeztetett. 
A központban ugyanis azokat a 
leveleket, amelyek megfelelően 
vannak címezve egy gép válogatja 
szét. Ez jelentősen meggyorsítja 
a folyamatot. A logisztikai 

központból kerülnek a borítékok 
a kézbesítő postákhoz, akik még 
tovább bontják és kézbesítik 
azokat. A szóvivő továbbá a posta 
„nyomonkövetés” szolgálatára 
is felhívta a figyelmet. Plusz 

kiadás ugyan, de fontos leveleink 
feladásakor érdemes lehet a 
szolgáltatást igénybe venni. 
A témára következő 
lapszámunkban visszatérünk.
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Mi lehet a postával?

Felhívás a postai kézbesítés problémai kapcsán!

Az elmúlt hetekben lakossági levelek, telefonok, e-mail-ek, 
képviselőtestületi felszólalások hí vták fel a figyelmet: gondok vannak 
Rákosmentén a postai kézbesítéssel.
Március 1-ére meghívtam a kerületbe a cég postaüzemért felelős 
vezérigazgató-helyettesét és logisztikai vezetőjét, hogy a helyzet 
megoldása érdekében a teendőkről egyeztessünk.
Arra kérek minden érintett kerületi polgárt, hogy március 1-ig 
küldjenek levelet, e-mailt, üzenetet számomra, amelyben leírják: milyen 
problémákkal találkoztak a postai kézbesítés, ügyintézés során.
Szeretném elérni, hogy a jövőben ezek ne fordulhassanak elő.
Segítségüket előre is köszönöm.

Üdvözlettel

 
Riz Levente
polgármester-országgyűlési képviselő

Üzenetüket az alábbi elérhetőségeken várom:

Rákosmente Önkormányzata
1173 Budapest, Pesti út 165.
E-mail: riz.levente@rakosmente.hu
Ingyenes zöld szám: 06-80-217-217


